



Det Danske Spejderkorps

Notat af møde i Bornholm division onsdag den 14. november 2001

Deltagere: Division samt repræsentanter fra alle grupper og fra korpset Anders Vej Hansen – Mona Jellesmark

Hvordan så situationen ud i de enkelte grupper:

Divisionen

DSF Remy Bech
DK Niels Kofoed
FR Mads Kristoffersen
US Tina Bech ??
US Lene Andersen ??
DC Poul Figa
DAMIK/DAMIN Marianne Jensen
DALT Pia R. Jensen
DA March Jytte Holm
DA område Kirsten Harboe
Klippespalten??

Hammershus

Mini: 15-20 samt 3-4 ledere
Junior: 15-20 samt 4 ledere
Spejder: 13 samt 3 ledere
Senior: 4
Ledere+hjælpere: 10
Gruppestyrelse: 10-15

Åkirkeby

Mikro: 1+1 på prøve
Mini: 1
Junior: 5
Formand, kasserer, 2 styrelsesmedlemmer
2 ledere
1 assistent på prøve

Nexø

Ca. 30 medlemmer
Mikro/minigruppe: 1 leder + 1 assistent
Juniorgruppe: 1 leder
Spejdere: 2 passive + 2 klan seniorer
Gruppestyrelsen: 6 personer (heraf 2 ledere) + 1 kasserer
Gruppen forhandler for tiden om at sælge deres spejderhus, da det er for dyrt og arbejdskrævende



Det Danske Spejderkorps

Vestermarie

13 spejdere (12 + 1 lederassistent)
1 gruppeleder (delvist underdrejet)
1 minileder fungere som leder

1 vicevært (deltager i arrangementer som styrelse)
1 formand
1 kasserer
2 styrelsesmedlemmer

Styrelse fungerer rimeligt

Selv spejderarbejdet kører på overlevelsesniveau – men det kører

Rønne

27 ulve
16 juniorer
12 storspejdere
6 seniorer

I alt 61 børn/unge
5 børn (ulve) på venteliste
10 ledere
11 forældre i gruppestyrelsen
”Louis Venner”
”Grå ulve”
Støtteforening under opstart

Efter en lang snak om hvad grupperne egentlig ville med divisionen, enedes man om følgende forslag:

**Divisionsstyrelsen skal bestå som den er i dag, samme bemanning.
Den fungerer godt, så det vil man ikke lave om på.**

Diviteam/ledelse:

Divisionschef – Poul Figa

DALT eller divisionschef Pia. R. Jensen (er gået i tænkeboks om anden funktion)

En repræsentant fra Nexø – Rønne – Aakirkeby – Vestermarie – Hammershus – (Åboerne)



Det Danske Spejderkorps

Navne på disse repræsentanter skal være hos Poul Figa senest den 15. december 2004

Gruppernes bud på hvad dette team/ledelse skal lave:

- Forbindelsessted til korpset
- Lave divisionsture

- Skabe større samarbejde til og imellem grupperne
- Post og information fordeles til grupperne
- Klippespalten
- 1-2 arrangementer for spejderne om året
- 2 ledermøder om året
- Repræsentanter skal sørge for en suppleant ved fravær til møderne
- Sikre spejderarbejdet – (DDS)
- Støtte grupper og lave arrangementer
- Administration og kommunikation
- Demokrati
- Fælles grenmøde
- Inspirationsmøder
- Styrke fællesskabet
- Få et fællesarrangement om året – på tværs af grenene
- Altid ulige antal medlemmer i teamet/ledelsen
- Fælles sommerlejr for minier hvert andet år
- Max. 4 møder om året
- E-mail liste

Der blev ikke taget stilling til om teamet/ledelsen skal bestå af både civile og ledere eller kun af ledere.

Der må på det første møde klarlægges en ny struktur i fællesskab med styrelsen.

Der skal laves et udkast som kan sendes til korpsets ledelse til godkendelse/dispenation.

Mona Jellesmark deltager i det første møde for at klarlægge situationen og hjælpe med at klarlægge en ny struktur.

Poul og Mona koordinerer den første mødedato og indkalder til mødet.